
Zápisnica z 35. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

5.5.2017 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18:05 – 20:55 hod. 

 
Starosta obce:   Jozef Grúň 

Prítomní poslanci: Roman Lasák – odchod 19:25 hod, Martin Chovan, Milan Galica, 

Vladimír Ďuroň ml., Ján Chlebík, Martin Drbjak - príchod o 18:15 hod, 

Mgr. Andrea Floreková - príchod o 18:35 hod 

  

Hlavný kontrolór obce Ing. Pavel Tylka  

  

Ďalší prítomní:  Peter Caban,  Radoslav Škvarek, Stanislava Kristelová, Ľuboš Chovan, 

Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

3. Prerokovanie a zaujatie stanoviska k upozorneniu Obce Kvačany, odborne spôsobilou 

osobou p. Javorkovou vo veci obstarávania územného plánu obce Kvačany.  

4. Oboznámenie s postupom prokurátora proti VZN č. 1/2017 o podmienkach vodenia 

a držania psov na území obce Kvačany. 

5. Zaujatie stanoviska k možnosti získania dotácie na podporu rozvoja športu na rok 

2017 prostredníctvom vyhlásenej výzvy z úradu vlády SR / multifunkčné ihriská /. 

6. Prerokovanie cenovej ponuky MK hlas. 

7. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2017. 

8. Rôzne.  

9. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň. Privítal všetkých prítomných. Konštatoval, 

že prítomní sú 5 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená 

Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Jána Chlebíka a Vladimíra Ďuroňa ml.  

 

Hlasovalo:  za -   5 / Martin Chovan, Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák,  

                                                                Milan Galica, Ján Chlebík/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Príchod poslanca Martina Drbjaka o 18:15 hod. Martin Chovan navrhol doplniť program 

o bod č. 3 o to Prerokovanie výsledkov z kontroly TJ Družstevník Kvačany na základe správy 

o kontrolnej činnosti č. 1/1/2017. Hlavný kontrolór P. Tylka navrhol do programu doplniť bod 

č. 2 a to odvolanie HK p. Ing. Tylku. Starosta prečítal program doplnený o body č. 2 a č. 3. 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Odvolanie hlavného kontrolóra obce Kvačany p. Ing. Pavla Tylku. 

3. Prerokovanie výsledkov z kontroly TJ Družstevník Kvačany na základe správy 

o kontrolnej činnosti č. 1/1/2017.  

4. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

5. Prerokovanie a zaujatie stanoviska k upozorneniu Obce Kvačany, odborne spôsobilou 

osobou p. Javorkovou vo veci obstarávania územného plánu obce Kvačany.  



6. Oboznámenie s postupom prokurátora proti VZN č. 1/2017 o podmienkach vodenia 

a držania psov na území obce Kvačany. 

7. Zaujatie stanoviska k možnosti získania dotácie na podporu rozvoja športu na rok 

2017 prostredníctvom vyhlásenej výzvy z úradu vlády SR / multifunkčné ihriská /. 

8. Prerokovanie cenovej ponuky MK hlas. 

9. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2017. 

10. Rôzne.  

11. Záver. 

 

Hlasovalo:  za -   5 / Martin Chovan, Roman Lasák, Martin Drbjak, 

                                                                Milan Galica, Ján Chlebík/ 

proti –   1 / Vladimír Ďuroň ml/  

zdržal sa –  0 

 

2. Ing. P. Tylka navrhol hlasovať o jeho zotrvaní vo funkcií hlavného kontrolóra., ako reakciu 

na list p. Čončolovej. Prečítal odôvodnenie svojho konania a nasledovný návrh uznesenia :  

„Ste za to, aby bol Ing. Tylka v zmysle §11, ods. 4, písm. j.) odvolaný z funkcie hlavného 

kontrolóra obce Kvačany ku dňu 5.5.2017 z dôvodu hrubého porušovania a zanedbávania 

povinností vyplývajúcich z jeho funkcie?“  

 

Ján Chlebík žiadal o vysvetlenie dôvodov takéhoto konania, nakoľko podľa neho p. 

Čončolová v liste nekritizovala prácu hlavného kontrolóra. Ing. P. Tylka odpovedal, že medzi 

riadkami v predmetnom liste takáto kritika bola. 

 

Starosta obce dal hlasovať za vyššie uvedené uznesenie. 

 

Hlasovalo:  za -   0 

proti –   6 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                             Martin Drbjak, Milan Galica, Ján Chlebík /  

zdržal sa –  0 

 

Ing. P. Tylka vyslovil poďakovanie poslancom za vyjadrenie dôvery. 

 

3. Príchod poslankyne Mgr. A. Florekovej. Ing. P. Tylka oboznámil poslancov so správou 

o kontrolnej činnosti č. 1/1/2017. P. Ľuboš Chovan vyjadril námietku k správe, nakoľko 

v zmluve o dotáciách nie sú uvedené výdavky na údržbu ihriska ako oprávnené. Zmluva na 

rok 2017 ostáva platná podľa VZN, pokiaľ sa oprávnené výdavky nedoriešia. Výdavky na 

údržbu a prevádzku ihriska však tvoria značnú časť poskytnutej dotácie. Obec však ihrisko 

nemá na LV. Po diskusii zobrali poslanci na vedomie správu  o kontrolnej činnosti č. 1/1/2017 

a navrhli starostovi obce, aby sa skúsilo zapísať ihrisko na list vlastníctva. Starosta prečítal 

návrh uznesenia: 

a) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti č. 1/1/2017, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad zabezpečiť zápis ihriska, ako stavby, na LV v 

katastri nehnuteľností.  

 

Hlasovalo:   za -   7 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr.               

                                                                Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



 

4. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. Boli prerokované RO ZŠ aj OcÚ. Za 

každým RO starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

a) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 14/2017 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 14/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:   za -   7 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr.               

                                                                Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 15/2017 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 15/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr.               

                                                                Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 16/2017 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 16/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr.               

                                                                Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 17/2017 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 17/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr.               

                                                                Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 18/2017 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 18/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr.               

                                                                Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

f) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 19/2017 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 19/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 



Hlasovalo:   za -   7 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr.               

                                                                Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

g) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OÚ č. 1/2017 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OÚ č. 1/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr.               

                                                                Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

h) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OÚ č. 2/2017 a 

schvaľuje použitie rezervného fondu vo výške 6 000 € na projektovú dokumentáciu ŠJ 

v súlade s  rozpočtovým opatrením OÚ č. 2/2017 v pôvodnom znení návrhu, 

 

Hlasovalo:   za -   7 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Roman Lasák,              

                                          Martin Drbjak, Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr.               

                                                                Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5.  Odchod poslanca Romana Lasáka. Poslanci sa v diskusii vyjadrili, že berú na vedomie 

stanovisko p. Javorkovej, ale nevedia vybrať variantné riešenie ktoré navrhla, nakoľko Ing. 

Arch. Tylková uviedla, že ešte nie je ukončené pripomienkové konanie. Ján Chlebík sa Ing. P. 

Tylku spýtal na jeho názor na problém s tvorbou ÚPD, kde dodávateľ prác Ing. Arch Tylková 

podmieňuje dopracovanie ÚPD podpísaním dodatku k zmluve a navýšením ceny za dielo. 

Ing. P. Tylka potvrdil, že vytvorenie dodatku k pôvodnej zmluve a aj navýšenie ceny za 

vysúťažené dielo nie je v súlade s platnou legislatívou a musí sa pokračovať v zmysle platnej 

zmluvy s dodávateľom. Starosta obce Kvačany sa spýtal Ing. P. Tylku čo urobiť s platbami, 

ktoré boli Ing. Arch. Tylkovej vyplatené nad rámec pôvodnej zmluvy. Ing. P. Tylka doporučil 

vystaviť za týmto účelom faktúru Ing. Arch. Tylkovej, aby sa veci dali na správnu mieru a 

peniaze vyplatené Ing. Arch. Tylkovej nad rámec zmluvy sa vrátili obci Kvačany. Starosta 

obce Kvačany prítomných informoval, že z dôvodu, že ešte nie je ani ukončené 

pripomienkové konanie, už nevyzerá byť reálne získať dotáciu na fázu Čistopis.  

 

Preto starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko k upozorneniu Obce Kvačany, 

odborne spôsobilou osobou p. Javorkovou vo veci obstarávania územného plánu obce 

Kvačany,  

b) obecné zastupiteľstvo rozhodne o variantnom riešení zaslanom odborne spôsobilou 

osobou p. Javorkovou vo veci obstarávania územného plánu obce Kvačany po 

vyhodnotení a zapracovaní pripomienkového konania z prerokovaného návrhu ÚPN – 

O Kvačany zo dňa 14.4.2016,   

c) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce, aby vyzval Ing. Arch. Tylkovú o ukončenie, 

vyhodnotenie a zapracovanie pripomienkového konania a upozornil ju na čl. VI. a VII. 

Zmluvy o dielo. 

 



Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta obce oboznámil poslancov s postupom prokurátora proti VZN č. 1/2017 

o podmienkach vodenia a držania psov na území obce Kvačany. Navrhnuté bolo 

prepracovanie spomínaného VZN. Starosta obce prečítal návrh uznesenia: 

a) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie postup prokuratúry proti VZN č. 1/2017 

o podmienkach vodenia a držania psov na území obce Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad vypracovaním nového návrhu VZN o  

podmienkach vodenia a držania psov na území obce Kvačany. 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta obce informoval poslancov o možnosti získania dotácie na podporu rozvoja športu 

na rok 2017 prostredníctvom vyhlásenej výzvy z úradu vlády SR / multifunkčné ihriská /. 

Nakoľko však termín na podanie žiadosti je dosť hraničný po krátkej diskusii sa poslanci 

rozhodli, že o dotáciu nepožiadame. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o možnosti získania dotácie na podporu 

rozvoja športu na rok 2017 prostredníctvom vyhlásenej výzvy z úradu vlády SR 

/multifunkčné ihriská/, 

b) obecné zastupiteľstvo nepožiada o dotáciu na podporu rozvoja športu na rok 2017 

prostredníctvom vyhlásenej výzvy z úrad vlády SR / multifunkčné ihriská/. 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta obce informoval poslancov o uplynutí skúšobnej doby zapožičania prístroja VM 

Florian a povinnosti oznámiť dodávateľovi výsledok rokovania, o zakúpení alebo vrátení 

prístroja. Po diskusii starosta prečítal návrh uznesenia: 

a)  obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenovú ponuku MK hlas, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zakúpenie VM Florian s príslušenstvom v sume 2365,80€. 

 

Hlasovalo:   za -   5 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Milan Galica, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   1 / Ján Chlebík /  

zdržal sa –  0 

 

9. Starosta obce prečítal žiadosti o odpustenie poplatku za TKO za rok 2017. Poslanci 

odsúhlasili odpustenie poplatkov za KO na r. 2017 z dôvodu dlhodobého pobytu osôb v 

zahraničí. Starosta prečítal návrhy uznesenia: 

a) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Klepáčovej o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2017 pre Janu Caban Klepáčovú, Ettiene Cabana  a Tadeus Cabana 

nakoľko trvale žijú v Miami ( USA),  



b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť p. Klepáčovej o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2017 pre Janu Caban Klepáčovú, Ettiene Cabana  a Tadeus Cabana 

nakoľko trvale žijú v Miami ( USA),  

 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Viktora Mataja o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2017 pre dcéru Zuzanu Hercik Matajovú a Samuela Manfred 

Hercika dlhodobo žijúcich v Nemecku, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť p. Viktora Mataja o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2017 pre dcéru Zuzanu Hercik Matajovú a Samuela Manfred 

Hercika dlhodobo žijúcich v Nemecku, 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jána Ďuroňa o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2017 pre syna Jána Ďuroňa nakoľko sa dlhodobo zdržiava v 

zahraničí, 

f) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť p. Jána Ďuroňa o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2017 pre syna Jána Ďuroňa nakoľko sa dlhodobo zdržiava v 

zahraničí, 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

10. Rôzne. P. Ing. P. Tylka oboznámil poslancov so správou o kontrolnej činnosti č. 2/1/2017, 

ktorú poslanci zobrali na vedomie. HK odporúča aktualizáciu rokovacieho poriadku. Starosta 

obce prečítal návrh uznesenia: 

a) obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu o kontrolnej činnosti č. 1/1/2017 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Martin Chovan požiadal v mene TJ Družstevník Kvačany o príspevok na stretnutie KaMa 

Cup kategórie U11 (Staršia prípravka, dátum narodenia 1.1.2006 a mladší), ktoré sa uskutoční 

v Kvačanoch v sobotu 13.5.2017. Poslanci odsúhlasili príspevok vo výške 100 €. Bol 

prečítaný návrh uznesenia: 



a) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o príspevok na stretnutie KaMa Cup 

kategórie U11 (Staršia prípravka, dátum narodenia 1.1.2006 a mladší) a schvaľuje príspevok 

v sume 100 €. 

Hlasovalo:   za -   6 / Vladimír Ďuroň ml, Martin Chovan, Martin Drbjak,  

                                                                Milan Galica, Ján Chlebík, Mgr. Andrea Floreková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

11. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20:55 hod. 

 

Zapísala: Katarína Kunová 

 

Overovatelia:  

Ján Chlebík                         ........................................ 

Vladimír Ďuroň                                             ........................................ 


